
Slagbomen in Hamont? 
De N-VA vraagt opheldering
Na een eerdere beslissing van de huidige meerderheid werden de omstreden slagbomen in 
de Kerkstraat geplaatst. Waarom? Kost het echt zo veel moeite om wekelijks nadarhekken 
te verplaatsen? Waarom moet het schoolpersoneel van de school in de Berkenstraat in Achel 
Statie wél dagelijks met nadarhekken sleuren? De burger stelt zich vragen. En terecht!

Concurrentievervalsing
De N-VA stelt als enige partij die schimmige 
praktijken aan de kaak. Het lijkt alsof het 
openbare domein misbruikt wordt voor een 
extra ruim terras op maat van één bevoor-
rechte horecazaak. En dat ruikt naar concur-
rentievervalsing, want andere horecazaken in 
de buurt – die soms ook terrasbelasting betalen 
– kunnen niet van dat privilege genieten. Kan 
een café-uitbater zomaar zelf beslissen om de 
straat af te sluiten? 

Hoge kostprijs
Het eerste ongeval met de slagboom is al een 
feit. Bovendien brachten de spanbanden de 
veiligheid van de voetgangers in het gedrang. 
En dan hebben we het nog niet gehad over 
het absurde kostenplaatje. Dat grapje kost de 
gemeente meer dan 13.000 euro! Dat is 7.000 
euro meer dan een andere offerte. De slag-
boom bestaat uit aluminium, goed en wel, 

maar is die echt zo duur omdat er zonnecellen 
op zitten? Voor die meerprijs legt men zonne-
panelen op een hele woning! Trouwens, wie 
draait op voor de kosten van de werking, de 
verlichting en het openbare domein?

Vriendjespolitiek
De slagboomaffaire bewijst dat vriendjes-
politiek nog springlevend is. Beste leden van 
de meerderheid, waar is uw moreel kompas? 
Als u veiligheid hoog in het vaandel draagt, 
waarom komen er dan geen slagbomen aan de 
Berkenstraat? Zo beschermt u tenminste onze 
kwetsbare kinderen. Wordt het geen tijd dat 
het algemeen belang primeert op enkele lokale 
belangen? N-VA Hamont-Achel gaat voor het 
eerste en vraagt een neutraal horecabeleid 
met gelijke kansen voor alle ondernemers. De 
N-VA zal dergelijke schimmige praktijken aan 
de kaak blijven stellen!

Roger Mertens
Gemeenteraadslid

Beste Hamont-
Achelaar

De bladeren zijn dan toch 
gevallen! Doordat we heel 
lang van terrasjes konden 
genieten, dachten we even 
dat er aan de zomer geen 
einde zou komen. Over 
terrasjes gesproken … over 
het afsluiten van één ervan 
gaan we in dit blad wat 
dieper in.

Terwijl het lijkt dat de wereld 
in vuur en vlam staat, zijn er 
op het eerste gezicht weinig 
redenen om ons zorgen te 
maken, niet? Echter, premier 
De Croo en Vivaldi beweren 
dat België op de goede weg 
is, maar de cijfers vertellen 
een heel ander verhaal. 
Redenen genoeg om ons 
zorgen te maken over hoe 
deze regering uw welvaart 
in gevaar brengt.

Om te tonen dat het écht 
anders moet, neem ik u 
in dit en in de volgende 
huis-aan-huisbladen met 
de krekel en de mier mee 
door dit land van melk en 
honing, zoals sommigen het 
noemen.

Ik wens u veel leesplezier!

Marc Segers
Voorzitter 
N-VA Hamont-Achel

Eén cafe krijgt een slagboom …
… en de school moet dagelijks sleuren. 
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6.500 euro voor Groene Halve Marathon: 
= overwinning voor Pro en N-VA

Op de gemeenteraad van augustus kwam uiteindelijk groen licht voor een extra toelage van 4.000 euro ten voordele van 
vzw Groene Halve Marathon. Na het stemincident van november 2022 waarbij huidig burgemeester Tom Cox verkeerdelijk 
voor de subsidie stemde en de klacht van cd&v om die beslissing ongedaan te maken, kregen Pro en de N-VA – na een negen 
maanden durende strijd – over de ganse lijn gelijk.

Het moet de meerderheid pijn gedaan hebben, getuige de afwezigheid van het schepencollege en van schepen van Sport Joren 
Mertens in het bijzonder op dit evenement. Sportiviteit ver te zoeken!

De N-VA steunde het voorstel voor extra financiering van het sportieve topevenement en betreurt het onnodige politieke 
gekrakeel. De N-VA riep de organisatie op om – dankzij de extra subsidie –voortaan het inschrijfgeld voor lagereschoolkinderen 
te schrappen. Zo verlagen we de drempel om te sporten.

Nieuwtjes uit de gemeenteraad

Hoge extra kosten voor 
wederbeleggingsvergoeding: 
= verspilling van gemeenschapsgeld

Tijdens een recente gemeenteraad werden beslissingen genomen die ons zorgen baren. Men keurde de aankoop goed van 
een woning in de nabijheid van de Achelse sporthal. Maar … bovenop de geschatte waarde komt nog een hoog bedrag als 
wederbeleggingsvergoeding, waardoor de totale aankoopkost van de woning toch erg ruim is. 

Omdat het bedrag van de aankoop van de woning zo erg hoog werd en we vrezen voor navolging van ‘vermeende overlast’ door 
andere buurtbewoners, onthield de N-VA zich bij de stemming over dit agendapunt. Wel konden we ons vinden in het toekom-
stig gebruik van de woning als opvangplaats voor nood-situaties (brand, familiaal geweld, …).

Hoewel het doel om de woning te gebruiken voor noodsituaties nobel is, roept de manier waarop de beslissing tot stand kwam 
ernstige vragen op. Wij zetten ons onverminderd in voor transparantie en verantwoord beheer van de financiële middelen.

30.000 euro voor pachtafkoop: 
= nog een onbegrijpelijke verspilling van gemeenschapsgeld

Tijdens de gemeenteraad van mei kregen we een verbijsterend voorstel van de meerderheid, een zogenaamde dading. Die 
hield in dat de stad maar liefst 30.000 euro zou betalen aan een landbouwer om een perceel grond dat hij in pacht had, 
onaangeroerd te laten zodat de stad de grond zou kunnen verkopen.

De N-VA, vastberaden in haar streven naar verantwoord financieel beleid, onthield zich als 
enige van stemming. We vinden de verkoop van die grond op dit moment onnodig en 
maken ons zorgen over mogelijke schadelijke precedenten die de verkoop zou kunnen schep-
pen. Een voorbeeld van onredelijke willekeur en verspilling van gemeenschapsgeld. Wij 
blijven vastberaden in onze toewijding om te vechten voor de belangen van onze gemeen-
schap en te waken over verstandig gebruik van financiële middelen.

Roger Mertens
Gemeenteraadslid

hamont-achel@n-va.be



N-VA Hamont-Achel luistert: uw mening telt!
Dacht u ooit: ‘Wat als mijn mening ertoe doet?’ Wel, hier is uw kans!

Laat ons weten wat er leeft! Neen, we vragen niet naar uw favoriete saus op de frieten, 
maar wel naar dingen die er écht toe doen. De N-VA luistert, en we willen u horen! Vul onze 
bevraging in via onze website of via de QR-code. Je kan ze ook afdrukken en bij één van onze 
bestuursleden in de brievenbus duwen. Alvast bedankt!

De krekel, de mier en hun beurs
U kent wellicht de fabel van de krekel en de mier. Onnodig te 
zeggen wie in dit land de krekel en de mier zijn. De moraal van 
het verhaal is dat hard werken en vooruitzien belangrijk zijn. 
Het waarschuwt tegen lichtzinnigheid en benadrukt verant-
woordelijkheid voor uw eigen toekomst. Ze bekijken vandaag 
hun beurs ...

… en die vertoont op bepaalde plaatsen grote gaten
België heeft de allerslechtste begroting van heel Europa. Terwijl 
de mier haar zaken aardig op orde heeft, is de situatie voor de 
krekel en de hoofdstad Brussel ronduit dramatisch. Dat vindt 
de krekel geen probleem. ‘Geld is toch gratis!’ Voor de mier is 
de budgettaire situatie onhoudbaar. De Vlaamse welvaart wordt 
bedreigd!

Wat maakt het uit voor u?
Veel! Omdat vorig jaar 7,7 miljard euro van Vlaanderen naar het 
Waalse Gewest stroomde. Dat is 1.152 euro per Hamont-Ache-
laar! En dat terwijl de instroom per inwoner van het Waalse 
Gewest steeg van bijna 2.491 euro naar 2.729 euro in 2022. 
Veel! Omdat de taart die de krekel wil herverdelen om voorde-
len voor inactieven te verhogen, groot genoeg moet zijn en niet 
alleen door de mier betaald moet worden. Daarom moeten er zo 
snel mogelijk – en vooral in Brussel en Wallonië – meer mensen 
aan het werk. Men kan de ingrediënten ook niet blijven lenen. 
De zes miljard euro rentelasten van Vivaldi lopen in 2024 op tot 

tien miljard euro. En die kost blijft stijgen. Geld dat niet gebruikt 
kan worden om beleid te voeren. 
Veel! Omdat uw spaargeld en dat van alle Vlamingen de waar-
borg is voor de Belgische schulden. Wat zal er gebeuren als de 
internationale schuldeisers dreigen om de waarborg te lichten?

   Leeftijd: 55 jaar

   Beroep: advocaat

   Hobby’s: (lekker) eten, 
wandelen in de natuur

   Favoriete plaats in 
Hamont-Achel: thuis

   Hamont-Achel in 1 
woord: charmant

Maak kennis met Paul van der Wiel 
Voor elk huis-aan-huisblad vragen we aan een bestuurslid om willekeurig drie vragen te 
trekken uit een doos met wel honderd vragen. Zo leert u het N-VA-bestuur op een andere 
manier kennen. Dit keer is Paul van der Wiel aan de beurt.

1. Waarover maak jij je het meest zorgen?

Er zijn tegenwoordig veel dingen waarover je je 
zorgen kan maken. De wereld lijkt wel op hol 
geslagen. Als ik er één ding moet uitpikken, 
vind ik het zorgelijk dat mensen tegenwoordig 
zonder reden aangevallen of bedreigd worden. 
Op het verkeerde moment op de verkeerde 
plaats lopen, en u kan het misschien niet meer 
navertellen.

2. Geloof jij in toeval?

Dat is een vraag die gemakkelijk wordt gesteld. 
Maar, wat is toeval? Volgens het woordenboek 

is toeval een gebeurtenis zonder oorzakelijk-
heid of zonder bekende oorzaken. Het gaat dus 
om een gebeurtenis die onbedoeld/ongericht 
het plaatsvinden van een andere gebeurtenis 
bepaalt. Ik geloof dat sommige dingen toeval-
lig gebeuren!

3. Daag jij jezelf uit of heb je daarvoor anderen 

nodig?

Ik denk allebei. Dat verschilt van situatie tot 
situatie. In bepaalde situaties is er vanzelf 
voldoende motivatie en uitdaging, in andere 
situaties niet en heb ik anderen nodig.

Aantal leefl oners in België

www.n-va.be/hamont-achel



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


